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Sestry a bratři, milí přátelé našeho sboru,

  

v období po vánočních svátcích se toho příliš nezměnilo. Sbor stále nenašel nového faráře. 
V poslední době jsme nabídli místo u nás v Zábřehu těm, kteří dokončili studium bohoslovecké
fakulty a tento rok absolvují vikariát. Pouze jeden z nich, bratr vikář Marek Feigl, zareagoval
kladně. Přijal pozvání a přijede do našeho sboru kázat, představit se a seznámit se S naším
sborem. Těšíme se na něj v neděli 1. dubna.

  

      

  

Dále jednáme s bratrem farářem Vlastislavem Stejskalem ze Šternberka. Ten své rozhodnuti
sdělí sboru do půl ruku. 
Věříme, že Pán Bůh pošle do našeho sboru toho pravého pastýře v pravý Čas. Možná to bude
některý z těchto bratrů. 
Zatím provádíme úpravy ve farářském bytě I sborových prostorách. Uvědomujeme si, že je
důležité nabídnout faráři nejen bratrské prostředĺ a ochotné spolupracovníky, ale I hezké a
pohodlné prostředí pro práci I život rodiny. Těšíme se, že včas stihneme vše vybudovat a
uvítáme nového faráře.
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